
Referat afdelingsbestyrelse d. 8. juni (afd.88) 

Tilstede: Tove, Brith, Christina, Inger og Mette 

1. Susanne Lohmann vil gerne fremover stå for det fællesskur ved 

punkthusene. 

2.  Affald: Vi har fra Susanne fået et forslag om at det gamle vaskeri kunne 

bruges til affaldssortering. Det kan stilles som et forslag til beboermødet 

senere på året. Vi synes umiddelbart ikke det er en god idé og kan ikke i 

bestyrelsen beslutte det. 

En emballageholder er for lidt. Det skal være mere synligt på containerne 

hvad der skal i dem. Vigtigt at affaldet bliver sorteret rigtigt, - ellers kan 

huslejen stige.  

Til august lukker genbrugspladsen midlertidig i Ry. Mette kontakter ØB 

for hjælp til general skrivelse til beboerne om det. Evt. med orientering 

om storskraldsordningen. 

3. Gamle cykler der ikke er i brug skal fjernes fra cykelskuret ved 

punkthusene. Christina sørger for sedler/snore.  

4. Sankt Hans-arrangement aflyses pga. Corona. 

5. Markvandring i 2021: i punkthusene løber der beskidt vand ned fra de 

øverste lejligheders vinduer ned på underboernes vinduer. Altanerne bør 

fuges. 

6. Arbejdsdag udskyder vi pt. 

7. Beboermødet senere på året forbereder vi på næste møde. Det er pt. 

uvist hvornår ØB indkalder (pga. Corona). 

8. Næste møde: august. 


